
,i ROMANIA
JUDETUL ARGE$

COMUNA SCHITU GOLESTI
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI SCHITU GOLESTI

PROCES VERBAL

incheiat astl.rzi 28.09.2021 cu ocazia desfiquririi sedintei de lucru ordinare a Consiliului [-ocal
Sch itir Golesti.

Sedinta este legal corrstituitr si a lbst con\,ocati cre prinrarul
plercderilor zrrt. l3i alin. (l)din otJG nr. 5712019 privincl codul
convoca!'c nr.239i23.09.202I .

comunei Schitu Golegti in baza
administrativ gi a Dispoziliei de

$edin{a se desligoard la sediul Consiliului Local Schitu Goleqti, cu respectarea mdsurilor legale
care se aplic[ pe durata st6rii de alertd,in vederea prevenirii gi combaterii efecteior pandemiei de COV"ID-
19.

Sunt prezenti la gedin![ l5 consilieri locali din numdrul total de l5 consilieri afla{i in func{ie.
La gedinla mai participa dl. Miri![ Vasile Tudorel, primarul comunei Schitu Golegti, dl Vlbducd

C[tdlin, secretar general al comunei, dna Leca Cristina, inspector superior la Compartimentul
contabilitate, impozite qitaxe locale, dl. Luca lon, gef S.C.U.P.;idlNicoar[Gheorghe, gef S.V.S.U.

Preqedinte de qedinla este dl Ungureanu Bogdan-Marius care prezintd proiectul ordinii de zi:

1. Aprobarea procesului verbal al ;edin{ei ordinare a consiliului local din data de
31.48.2021.

2.Prezentarea Raportului general privind starea qi calitatea invl{imflntului Ia inceputul
anului qcolar 20 -2A22.

3. Proiect de hotirdre privind desemnarea a doi reprezentan{i ai Consiliului Local Schitu
Golqti in Consiliul de Administra{ie al $colii Gimnaziale nr.l Schitu Goleqti din comuna Schitu
Goleqti, jude{ul Argeq, pentru anul qcolar 2021-2022.

4. Proiect de hotirire privind aprobarea traseului microbuzelor qcolare in anul qcolar
2021-2022.

5. Proiect de hotirire privind rectificarea bugetului de venituri gi cheltuieli pe anul 2021,
trim. III.

6. Proiect de hotirdre privind aprobarea incheierii unui act adifional pentru ajustarea
prefului contractului de execu{ie lucrlri - "Canalizare menajerl qi sta{ie de epurare in comuna
Schitu Gole;ti, jude{ul Argq, etapa II',.

7. Proiect de hotlrire privind aprobarea incheierii unui act adi{ional pentru ajustareapre{ului contractului de execu{ie lucrlri - " Construire SalS de sport;colarl la $coala girinaziali
Ldzd,r eqti,, j ude{u I Arge;".

8. Proiect de hotlrflre privind aprobarea incheierii unui act adi{ional pentru ajustarea
pretului contractului de execu{ie lucrlri - "Reabilitare qi modernizare clidire social culturali, satLlzireqti, comuna Schitu Gole;ti, jude{ul Argego,.

9. Proiect de hotlrire privind vdnzarea suprafe{ei de 792 mp teren intravilan aparfinind
domeniului privat al comunei Schitu Golqti, situat in pct. "Oriqel Sliniceanu-Dumitru,,, jude{ul
Argeq.

10. Proiect de hotir6re privind insuqirea raportului de evaluare ;i aprotrarea
documenta{iei de atribuire a contractului de concesiune in vederea concesionirii'prin licita{ie
publicl a imobilelor - construc{ii denumite "Bordeie" pi terenul aferent, aflate in domeniut pubiic
al comunei Schitu Golesti.



11. Proiect de hotlrire privind insuqirea raportului de evaluare qi aprobarea
documenta{iei de atribuire a contractului de concesiune in vederea concesionlrii prin licita{ie
publici a imobilului denumit "spital minier" compus din teren in suprafafi de 614l mp $iconstruc{iile aferente, aflat in domeniul public al comunei Schitu Goleqti.

12. Informare privind lucririle executate de beneficiarii Legii nr.416/2A0I, in luna august
2021.

13. Diverse.
Se supune la vot proiectul ordinii dezi cu cele 13 puncte gi este aprobat in unanimitate.

Se trece la pct.l din ordinea de zi: aprobarea procesului verbal al gedin{ei ordinare a
consiliului local din data de 31.08.2021.

Procesul verbal este prezentat in plen. La acesta sunt aduse urmltoarele amendamente:
Dl viceprimatLa proiectul de hotlrdre privind refacerea punlilor pietonale peste R6ul T6rgului

din satul Ldzdre;ti a mai fost o propunere. Prima a fost pentru refacere punli pietonale iar cea de-a dJua a
fost pentru intrelinerea acestora. Deci acestea dou[ propuneri se supun la voi. Nu existd ablineri. Trebuie
sd dispar[ acel articol c5 cei 8 s-au ab]inut. S-a supus la vot prima propunere, s-a supus a doua, unii au
votat c6t au votat, ceilalli c6t au votat. A;a trebuie sd se redacteze. Aqa spune articoiul din lege, haide{i
s5-l respectdm.

Dl Balcd C+in: $i persoana care avotat pentru ambele propuneri cum o trecem?
Dl. primar: Pentru cd a venit vorba de imprumut, pentru acuratelea acestor hotirdri, qtili cd ne-am

int6lnit cumva in gedinla extraordinar[. Pentru cI Finan]ele nu ne-au aprobat imprumutul de 5 milioane
lei, am aprobat contractarea unui imprumut de 4,5 milioane lei.

Deja s-au fEcut demersurile. Ce nu s-a spus aici ...? Este foarte corect cd se putea face un imprumut
gilabincilecomercialedarnuinacestan.Decilegeaspunecstrebuiesdaiunplafon,o intreagdindatorare
care inseamnd totalitatea imprumuturilor Ia nivel de lar5 iar acest plafon a foit atins incd dirluna martie.
Din acest motiv a apdrut ordonanla prin care singura modalitate de a face un imprumut de c6tre o unitate
administrativ-teritoriald in cursul acestui an, era doar prin Trezoreria Statului. $i noi am fost primii din
jude{ul Argeg. Utmeazd dupd noi gi Mo;oaia gi Vladegti qi alte localitrli. Deci era singura modalitate de a
face un imprumut.

Apoi a zis dl P6trascu, a;a s-a consemnat poate este o gregeald de un zero sau nu; pentru c6 nu s-a
atins gradul procentual de gunoi reciclabil din totalul de gunoi colectat, suma pe care a pl6tit-o comuna
Schitu Goleqti a fost de 3 rnii lei, nu 30 mii lei cum s-a scris in procesul verbal.

Alt aspect, gedinta CLSU Schitu Golegti a avutloc in a doua zidupd ce s-au produs acele fenomene
hidrometeorologice periculoase, respectiv 30 august qi nu 30 septembril cum s-a consemnat in procesul
verbal. Astdzi, suntem in 28 septembrie.

Dl PdtraEcu F.: S-a consemnat tn procesul verbal cI eu am zis cdafi promis dvs cd o sd facem rost
de asfalt pentru ganlul din Costila. Nu pentru qan! era vorba ci pentru repararea drumurilor dupd lucrdrile
de alimentare cu apd qi respectiv cu gaze naturale. Ne-ali promis aqa imi aduc eu aminte.

Dl primar: Da, inci suntem in an bugetar, incet, incet, le rezolvlm. S-a mai carpit pe ici pe acolo
... alivdzut poate.

2- Prezentarea Raportului general privind starea qi calitatea invi{imintului la inceputul
anului qcolar 2021-2022.

Raportul intocmit de dna Brebu C6tdlina-Elena, directorul $colii gimnazialenr. I Schitu Golesti
a fost inaintat la comisiile de specialitate are consiriurui local. '

Dna dir. Brebu C. (invitat): Din punct de vedere educalional eu zic ci st[m bine. p6nd acum nu
am avut ca^)ti de imbolnlviri in rAndul copiilor. Avem totugi o colegl care a fost depistatd pozitiv. Este
o clasd care face cursurile on-line din acest motiv, dar nu avem nici un copil bolnav de COVID-19. Se
poaft5 m6gtile de proteclie de cdtre toli elevii.



Ceea ce mi se pare de remarcat este cd in acest an am evitat migrarea de cdtre elevii nogtri cdtre
oraq. Avem un singur elev care a plecat. Motivul este cd nu a mai existat dorinla de a se merge cdtre orag.

Sunt 20 de elevi la $coala Ldzdreqti qi I 5 la $coala Schitu Goregti.
Dl primar: incepdnd cu anul acesta avem Ei un asistent medical pentru scoli.
De cdte ori pe sipt6m6ni vine la Ecoala noastrd?
Dna dir. Brebu C.: Vine doar in ziua de marli.
Dl primar: O s[ iau leg[tura gi cu ceilal{i primari qi vom face un grafic cu programul asistentului

medical la scolile din zon[.
Dna dir. Brebu C.: Montarea camerelor video la $coala Ldzdreqti este un lucru bun. Ne sunt utile.

Se mai sperie lumea de ele, cel pulin copiii.
Dl viceprim ar: La $coala Ldzdre;ti este o situafie deosebitd prin faptul c[ acolo avem un gantier in

lucru. Din aceastd cauzd sau montat camere video.
Dl Neagoe L.l.: Este vreun ordin de ministru ca si se fini geamurile deschise in timpul orelor?
Dna dir. Brebu C.: Da se jin deschise permanent. in timpul orei stdm cu u$a deschisi gi cu un geam

batant. Avem un ordin pe care trebuie sd-l respectdm. Dacd dvs avefi o solu{ie mai bun6, noi o acceptam
cu drag. Un geam batant la 15-20 de copii qi o uEd deschis[, c0t curent credeli cd face?

Dl Neagoe L.l.: Au r[cit foarte mulli copii din cauzaaceasta.
Dl Duhomnicu N.: At6t de pulini elevi au promovat anul trecut?
Dna dir. Brebu C.: Nu s-au prezentat la evaluarea nafionald. Au ales qcoala profesionald.
Dl primar: Este prima datd c6nd copiii din Schitu Coleqti nu au mai plecat la qcolile din orag.

3. Proiect de hotir6re privind desemnarea a doi reprezentan{i ai Consiliului Local Schitu
Goleqti in Consiliul de Administra{ie al $colii Gimnaziale nr.l Schitu Golqti din comuna Schitu
Goleqti, jude{ul Argeq, pentru anul qcolar 2021-2022.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentaliei pt. gedinld: proiectul de hotdrAre gi referatul de
aprobare nr. 7600120.A9.2021 iniliate de primarul comunei Schitu Goleqti, raportul de specialitate nr.
7609120.09.2A21 intocrnit de seuetar qi adresa nr. 1751107.A9.2021 a Scolii Gimnaziale nr.l Schitu
Golegti.

Proiectul de hotdrAre a primit avizul favorabil din partea comisiei de specialitate nr.3.
Dl primar: $tiJi cA in fiecare an trebuie sd alegem 2 consilieri locali in Consiliul de Administratie

al gcolii.
Dl Balc[ C-tin: Ar trebui sI fie nominaliza[i parin]ii care au copii in qcoald.
Dna dir. Brebu C.: Legea prevede exact contrariul.
Dl viceprimar propune ca reprezentanli ai consiliului local pe dnii Enache George gi Nicoar6

Eduard-Nicolae.
Propunerea este supusd la vot gi cu l4 voturi -pentru gi o ablinere ( dl Pdtraqcu F.) este aprobatd.
Dl Balca C-tin propune in comisia pentru evaluarea ;i asigurarea calit5tii educa{iei pe dl $ipoteanu

c. Propunerea este aprobatd cu l4 voturi-pentru- ;i o ablinere (dl $ipoteanu c.).
Nemaifiind discufii la acest punct se supune la vot proiectul de hot6rdre cu propunerile frcute qi

cu 14 voturi 'pentru- qi o abyinere (PdtruEcu Florian) este adoptatd Hofirilrea Consiliului Local Schiru
GoleEti nr. 50 din 28.09.2021.

4. Proiect de hotir6re privind aprobarea traseului microbuzelor qcolare in anul qcolar 20Zl-
2022.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentaliei pt. gedin{5, proiectul de hotdrdre ini{iat de
viceprimarul comunei Schitu Goleqti qi raportul de specialitate nr. 7685122.09.2021intocmit de secretar.

Proiectul de hotdr6re a primit avi^)l favorabil din partea comisiilor de specialitate nr.l ;i nr.3.
Dl viceprimar: Se gtie cu c6td muncd s-a stabilit traseele microbuzelor qcolare de cdtie cadrele

didactice. A fost greu dar pAni la urm[ s-a reuqit. S[ sperdm c[ nu vor fi probleme. Cdnd veti intdmpina
dificult[1i sI ne solicita{i qi noi vd vom ajuta.

a
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Nemaifiind discu{ii, se supune la vot proiectul de hotdrdre qi cu I5 voruri -pentru - este adoptatd
Hotdrarea consiliului Local schitu Goreqti nr. sl din 29.09.2021.

5. Proiect de hotdr6re privind rectificarea bugetului de venituri qi cheltuieli pe anul2AZl,,
trim. II[.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documenta{iei pt. gedinfS: proiectul de hotirdre iniliat de
primarul comunei Schitu Golegti, raportul de specialitate nr. 7663,l2l.Oig.z0zl ?ntocmit de compartimentul
financiar-contabil gi adresa nr.l90023l16.09.2OZl a AJFp Argeg.

Proiectul de hotdrdre a primit avizul favorabil din partea comisiei de specialitate nr.l.
Dl primar: Suma pe jude! a fost de 3,5 milioane lei. Am primit gi noi suma de ll2mii lei provenili

din impozitul pe venit ;i respectiv pe TVA.
Am lEcut calculele astfel incdt cei 112 mii lei i-am programat pentru reJeaua de canalizare. Mai

avem o factur[ de platit.
Dl $ipoteanu C-: La cap.74.02 protec{ia mediului. suma de 80 mii lei reprezintd suma imputatl de

cdtre Curtea de Conturi?
Dna Leca C.: Nu.
Nemaifiind disculii la acest punct se supune la vot proiectul de hotdrAre qi cu l5 voturi -pentru-

este adoptatd Hotdrdrea Consiliului Local Schitu Goteqti nr. 52 din 28.09.202i.

6. Proiect de hotlr6re privind aprobarea incheierii unui act adi{ional pentru ajustarea
pre{ului contractului de execu{ie lucrdri - "Canalizare menajerl qi stafie'de epurare in comuna
Schitu Golegti, jude{ul Argeq, etapa II,,.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentaliei pt. gedinjd: proiectul de hotdr6re gi referatul de
aprobare nr. 7587/20.09.2021 ini{iate de primarul comunei Schiiu doleqti, raportul de specialitate nr.
7640120-09.2021intocmit de secretar gi adresa nr.4A2ll3.0g.202l a S.C. Acvalor proiect SRL

Proiectul de hotdrdre a primit avizul favorabil din partea comisiei de specialitate nr.l.
Dl primar: $i dvs ali auzit, anul acesta multe gantiere s-au inchis datoritd exploziei prefurilor

materialelor de construcfii. Este o problemd la nivel mondial, nu numai la noi. prin OG nr. l5/2021 s-a
prevdzut posibilitatea ajustdrii pre{urilor contractelor de execulie. in acest sens, noi avem 3 hotdrari de
luat pentru cele 3 obiective de investi{ii aflate in derulare

Pentru refeaua de canalizare am avut toate datele problemei.
Suma care se va ajusta la celelalte doud obiective de investilii prevdzutelapct.T gi pct.g din ordinea

de zi, nu o qtim deocamdatd. Nu am trecut valoarea pentru cr nu noi suntem finanlaiorul. Se va ajusta
prefurile cu un coeficient care vafiazd.intreB-14o/o

Dl Balc5 C-tin: Din ceea ce am citit in ordona!6, am inleles cd prelurile se ajusteaz6 la ceea ce a
mai rdmas de executat la data intrdrii in vigoare a ordonanlei de guvern.

DI primar: Este corect.
Dl Radu M.M.: Aici scrie incrusiv pdnd radata de 03.0g.2021.
Dl primar: Aceasta este data de referinld in ordonanla de guvern
Dl Radu M.M.: Se spune cd gi lucrSrile executate p6nd la data de 03.09.2021.
DI primar: Mai sunt lucrdri executate dar nedeconiate.
Dl Radu M.M.: Asta voiam sd gtiu, adic[ inclusiv amenajarea trotuarelor.
Dl primar: N-am intrat in trotuare, nu s-a lbcut o situalie, nu am pl5tit nimic pentru trotuare.
Dl Patragcu F.: Dar trotuarele sunt separate ca plat6, de canalizare?
Dl primar: Nu s-a fEcut situa{ie, noi deocamdatd mai avem de platit la re}ea. N-am ajuns la plata

pentru trotuare.
Dl Pltragcu F.: La trotuare, dupi c6te amvdzut, c6nd s_au

la acestea, acum mi se pare c6 se face mult mai complicat.
Dl primar: Se face mai bine ca inainte.

lEcut inilial s-a lucrat mult mai simplu

Dl Patraqcu F-.: Nu este treaba ca se tace mai bine. mE g6ndesc rrai mult la bani...
1



Dl Balcd C-tin: Valoarea total[ a proiectului pentru canalizarc include qi refacerea trotuarelor?
Dl primar: Desigur, Ei refacerea acestora.
Dl Balci C-tin: La pode{ele, la c[ile de acces cdtre propriet[li, lucrlrile s-au frcut cam aiurea. in

serrsul cd nu s-a tdiat, asfaltul este rupt neregulat. Va fi pufin rnai complicat, adicd ar trebui tdiat si f}cut
drept, sd nu se vind cu petice pe acolo.

Dl primar: Urgenfa este trotuarul, important este sd vin[ cu paftea betonati ca sd se asigure
circulalia, aceasta a fost Ei disculia cu cei de la "Drumuri Nalionale".

In momentul in care se pregitegte pentru asfaltare o sd inceapl in aceeagi cronologie cum s-a
sdpat. Aceasta este ordinea. Se rectifici la podele, se taie frumos asfaltul, se indreapt5, se face in avans
mai multe podele ;i se vine cap-coadd trotuar + pode!.

$i mai este ceva, mai sunt trotuare unde s-au scos bordurile pe o parte, intre bordurl gi trotuar a
rdmas un spafiu de 1-2 cm. Acolo o sd se vind cu un mastic pentru cI nu o sd rimdnd aqa, trebuie umplut
gi acel spaliu.

Referitor la imprumut, procedura de avizare a acestuia se deslsgoar6 la ministerul finanlelor. Este
o comisie de autorizare a imprumuturilor din care fac parte 7 reprezentanli din ministerul finanfelor Ei
reprezentanfi de la structurile asociative ale comunelor qi ora;elor. Reprezentantul nostru este dl Emil
Draghici.

Se pare cd dosarul nostru de imprumut este in regulS, o si intre pe filieri in vederea aprob[rii.
Dacd se aprob6 acest imprumut intr-o sSptdmdnS, am discutat cu constructorul ca in luna noiembrie

sI putem continua lucrdrile la refeaua de canalizare, de la Heroieqti inspre nord.
Dl Radu M.M.: Sd verifice cineva gurile de la cdmine pentru c5 nu sunt toate inchise. Am observat

ci unele sunt intredeschise, sd nu cumva sd se joace vreun copil gi sd cadd acolo.
Nemaifiind discu{ii la acest punct se supune la vot proiectul de hotdrdre qi cu 15 voturi -pentru-

este adoptatd HofirArea Consiliului Local Schitu Goleqti nr. 53 din 28.09.2021.

7. Proiect de hotlrfire privind aprobarea incheierii unui act adifional pentru ajustarea
pre{ului contractului de execufie lucriri - " Construire Sali de sport;colarl la $coala gimnaziali
Llzireqti, j ude{u I Argeq".

Au fost inaintate anterior, in cadrul documenta{iei pt. qedinli: proiectul de hotirAre qi referatul de
aprobare nr.7611120.09.2021 iniliate de primarul comunei Schitu Goleqti, raportul de specialitate nr.
7649120.09.2021intocmit de secretar gi adresa nr. 1251106.09.2021 a S.C. Sercop ADN SRL.

Proiectul de hotdrAre a primit avizul favorabil din partea comisiei de specialitate nr.l .

Dl primar: Contractul de execulie este de 920 mii lei. S-a emis ordinul de incepere qi s-a inceput
lucrarea. Urmeazd s5 incheiem un act adilional.

Se va ajusta valoarea contractului conform OG nr. 1512021cu valoarea pe care o aprobd ADR -
Sud Muntenia. Pentru cd. pdnd la urmd ei aprob6, finanlarca este a lor. Procentul va fi in jur de l0-l2o/o.

Aici este o problem[, proiectul a fost fEcut in2018, valorile au fost cele din 2018. Noi am depus
proiectul care a fost eligibil fdrdfinanlare. Pentru c5 in anul 2020,intr-un memorandum incheiat intre
Comisia Europeani qi Guvernul Rom6niei, s-au transferat acele sume de la alte acte pentru care nu s-a
cerut finanlarela submdsura 10.12- Investilii in educalie, astfel a devenit qi proiectul nostru finan{abil.
Prefuriles-arputeasdnumaicorespundd.Hotdrdrealuatd.vafifdrd"pre{darconformOGnr. 1512021,cu
conditia cavaloareatotala sd o prezentim ulterior.

Nemaifiind discufii la acest punct se supune la vot proiectul de hotSrAre gi cu 15 voturi -pentru-
este adoptatd Hofirilrea Consiliului Local Schitu Gole$ti nr. 54 din 28.09.2021.

8. Proiect de hotlrfire privind aprobarea incheierii unui act adi{ional pentru ajustarea
pre{ului contractului de execu{ie lucrlri -'oReabilitare ;i modernizare clldire social culturali, sat
Ldzdreqti, comuna Schitu Goleqti, jude{ul Argeq',.



Au fost inaintate anterior, in cadrul documentaliei pt. gedinld: proiectul de hotdr6re qi referatul de
aprobare nr. 7622120.09.2021 iniliate de primarul comunei Schitu Golegti, raportul de specialitate nr.
7651120.09.2021 intocmit de secretar qi adresa nr. 1249106.09.2021a S.C. Sercop ADN SRL.

Proiectul de hot[rdre a primit avizul favorabil din partea comisiei de specialitate nr.l.
Dl primar: Aceeaqi problemd qi in cazul acesta doar cd finanlatorul este AFIR.
Agtept6m valoarea cu care se va ajusta prelul contractului, care va fi datd de CRFIR TArgoviEte.
Cheltuielile eligibile sunt la partea de acoperiq .l)rmeazd s[ vedem cu cAt se vor suplimenta. Cred

ci tot cu un coeficient de I 0-12%.
Dl PdtraEcu F.: La C[minul cultural Schitu Goleqti au intrat cei mai mulli bani in pf,mdnt. $i aici,

la f-el, in{eleg cd mulli bani vor intra in betoane gi armdturi. Cine o fi ltcut proiectul. $coala vdd cd nu s-a
migcat nici asta, s[ se renunle la ce se mai poate, la cantitdli.

Ce se face la clddirea aceasta, se face doar acoperiqul? Sdlile r[m6n la fel?
Dl primar: Se va face ;i o recompartimentare. Se vor face qi vestiare qi altele.
Noi banii pe care ii vom primi de la AFIR ii vom da pentru acoperiq. Restul de bani sunt mai mult

contribulia noastr6.
Nemaifiind disculii la acest punct se supune la vot proiectul de hotdrdre ;i cu 15 voturi -pentru-

este adoptatd HofirArea Consiliului Local Schitu Goleqti nr. 55 din 28.09.2021.

9. Proiect de hotErire privind vdnzarea suprafe{ei de 792 mp teren intravilan apar{inind
domeniului privat al comunei Schitu Golqti, situat in pct. "Oriqel Sl5niceanu - Dumitru,,, judeful
Argeq.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documerltaliei pt. qedinld: proiectul de hotdrdre gi referatul de
aprobare nr.7659121.09.2021 iniliate de primarul comunei Schitu Goleqti, raportul de specialitate nr.
7660121.09.2A21 intocmit de secretar;i sinteza raportului de evaluare nr.7689122.09.2OZl intocmit de
S.C. Patrick Consult Expert SRL.

Proiectul de hot[rAre a primit avizul favorabil din partea comisiilor de specialitate nr.l qi nr.2.
Dl primar: in urmd cu dou[ luni dl Sldniceanu a fbcut o cerere prin care a solicitat ,6 .r*p"."

terenul pe care l-a avut p6n6 acum in folosinld cu titlu gratuit. Solicitd aceasta pentru cd vrea sd devind
proprietar al terenului pe care are edificat5 o construclie ce-i aparline. Pentru c[ terenul este in domeniul
privat ;i dvs ali aprobat s5-l vindem, s-a intocmit un raport de evaluare. Valoarea de vdnzarcaterenului
stabilitd de evaluator este de 5,80 euro/mp.

Dl secretar va inainta documentatia la un notar pentru a fi incheiat contractul de vdnzare-
cumpirare.

Este un venit neprev[zut qi nesperat.
Dl Balcd C-tin: Eu am venit cu o propunere, sd il dim gratuit. Sau cel pulin dac[ s-ar putea face o

reducere a prelului devdnzare.
DI Bragd I.L.: Un teren asemdnitor s-a vdndut acum 2 ani cu 10 euro/mp. Consider cI acest teren

nu are o valoare exageratd; de la l0 euro/mp la 6 euro/mp, reducerea este deja ldcutd.
Dl primar: Dl SlSniceanu este mullumit de pre{ul terenului gi doreqte sd-l cumpere.
Nemaifiind disculii la acest punct se supune la vot proiectul de hotirdre qi cu 15 voturi -pentru-

este udoptutd Hofirhrea Consiliului Local Schitu Golesti nr. 56 din 28.09.2021.

10. Proiect de hotir6re privind insu;irea raportului de evaluare qi aprobarea documentafiei
de atribuire a contractului de concesiune in vederea concesionirii prin licita{ie publicl a imobileior
- construc{ii denumite "Bordeie" ;i terenul aferent, aflate in domeniul public al comunei Schitu
Gole;ti.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentaliei pt. Eedinli: proiectul de hotlrdre gi referatul de
aprobare nr.7622121.09.2021 iniliate de primarul comunei Schitu Gole;ti, raportul de specialitate nr.
7664121.09.2021intocmit de secretar qi sinteza raportului de evaluare inregistrat cu nr. 7690122.09.2021
Ei intocmit de S.C. Patrick Consult Expert SRL.
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Proiectul de hotdrdre a primit avizul favorabil din partea comisiilor de specialitate nr. l,nr.Z gi nr.3.
Dl primar: Acolo este vorba de cladiri dar gi de terenul aferent. Sunt 13 loturi totali zdnd 1,9 ha.
Dl $ipoteanu C.: Este un loc pe care il cunosc foafte bine. Valoarea calculatd a redevenlei nu se

poate sd fie mai mare dec0t in cazul "spitalului minier". Cei care doresc sd concesioneze acest imobil sunt
crescltori de animale, cred cd plata unei astfel de redevenfd va fi o povard pentru ei. Accesibilitatea este
zero dacd este apa mare sau sunt inunda{ii.

Cred c[ ar trebui redus prelul de pornire cel pulin la nivelul "spitalului minier". Cred cd
evaluatorul a incurcat fiqele de calcul la cele doud obiective.

Dl primar: Se poate sd scddem prelul de pornire la licitalie? Se poate scrie in caietul de sarcini
urmdtorul aspect: "in cazul in care imobilul nu a fost adjudecat Ia prima licitalie, se va relua procedura
astfel ca [a a doua licitalie valoarea prelului de pornire poate fi scdzutd, cu 50o ."

Dl secretar: Dacd noi aprob[m in consiliu local, cred cd se poate. Documenta]ia pentru licitalie va
fi completat5 in acest sens.

Dl $ipoteanu C.: Cine va concesiona "Bordeiele" va trebui sd investeascd foarte mult.
Dl Balci C-tin: Raportul de evaluare nu conline nici suprafala de teren, nici suprafa{a de clddiri;

sd vedem gi noi ce suprafa{d este evaluatd. Nici in documentalia pentru qedin{5 nu s-a precizat suprafala
de teren, suprafala construibili. Raportul de evaluare face referire doar la clldirea - bordei ,i.t. Se
inlelegem c[ aceasta este evaluarea doar pentru un singur bordei?

Dl secretar: $i celelalte bordeie sunt similare. Sunt evaluate la aceeagi valoare.
Dl primar: Se poate sf, propunern la a doua licitalie, o reducere a prelului de pornire, legal vorbind,

pentru cdpdnd la urmf, procedura de concesiune este stabilitd prin Codul administrativ. Acolo nu-fi impune
nigte norme, cu c6t poli sd scazi.

Eu propun ca prin hotdr6re, dacd sunte(i de acord, sd stipuldm cd,in cazul in care nu se inscrie
nimeni la licitalie, la a doua licitatie ce se va organiza s[ scddem preful de pornire cu o anumitf, valoare,
pdnd la 50o/o.

Nemaifiind discutii la acest punct se supune la vot proiectul de hot[rire cu propunerea lEcutd de
dl primar qi cu 15 voturi -pentru- este adoptatd HofirArea Consiliului Local Schitu GoleEti nr. 57 din
28.09.2021.

11. Proiect de hotir0re privind insuqirea raportului de evaluare qi aprobarea
documenta{iei de atribuire a contractului de concesiune in vederea concesionlrii prin licita{ie
public5 a imobilului denumit "spital minier" compus din teren in suprafa{n de 614l mp Qi
construcfiile aferente o aflat in domeniul public al comunei Schitu Goleqti.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentaliei pt. qedin{d: proiectul de hotdr6re gi referatul de
aprobare nr- 7683122.09.2021 iniliate de primarul comunei Schitu Goleqti, raportul de specialitate nr.
7684122.09.2021intocrnit de secretar ;i sinteza raportului de evaluare intocmit de S.C. Patrick Consult
Expert SRL pentru stabilirea redeven{ei in vederea concesiondrii imobilului denumit "spital minier,,.

Proiectuldehotdr6reaprimit avizulfavorabildinparteacomisiilordespecialitatenr.T,nr.Z;inr.3.
Dl primar: Suntem laatreia?ncercare. S[ concesiondm acest imobil qi sd limit[m la 3 ani perioada

in care sd se facS ceva, iar destinalia acelei cl[diri plus terenul aferent sd fie tabdri pentru copii. Acesta
este punctul meu de vedere. Este o solicitare. Am cunoscut qi o persoand care este interesatl. Frobabil cd
tot pe fonduri nerambursabile doregte sd investeasc[ in acest imobil.

Noi de un timp am llcut in comund gi continudm s[ repardm clSdiri vechi, sd le punem in valoare.
Sunt cele care nu mai puteau fi folosite, conform destinaliei, cdminele culturale, q"oilu veche din fata
primariei. Este prea mult ca din acest imobil sd facem un azil pentru bdtrAni; nu md refer cd nu poli sI
accesezi fonduri, problema este ce facern dup6 aceea.

Este punctul meu de vedere. Mi-am permis sd introduc din nou acest proiect pe ordinea de zi, dvs
sunte!i cei care dispuneti.



Dl Balcd C-tin: Noi avem o problemd cu rapoftul de evaluare , cu 2,55 euro/mp, pentru un teren
cu toate utilit5tile mi se pare prea pufin. in condiliile in care un teren spre Valea Poienarilor, pe Valea
Pechii a fost evaluatla 12,5 euro/mp, in cazul nostru mi se pare exagerat de pulin.

Dl primar: intrebarea mea este dacl putem sa miiim prelul conceiiunii. $tiu cd nu putem sd
scddem, dar de mirit putem sd m[rim.

Dl viceprimar: Haidefi sd stabilim noi un pref, sI zicem 3 mii lei in loc de 1,5 mii lei qi dacd se
poate sd apliclm aceastd majorare, dacd este legal.

Dl Pdtragcu F.: Mai este o problem[. Prima datd, ali zis cd se va concesiona pentru a se face o
pensiune, acum se doregte pentru tabdrb, pentru copii. Acum strict cine liciteazd. trebuie sd facl tabdrd
pentru copii.

Dacdvrea s[-l ia altcineva ca sI facd altceva, adicd o gradinilS cu program prelungit sau altceva...
Dl primar: S[ stabilim ca destina{ie,tabdrdpentru copii, servicii sociale qi alte activitAti generatoare

de venit. Cum dorili dvs, sunt de acord sd venim cu aceste completdri, sd mirim marja privind destinafia
viitoare a acestui imobil.

Este pdcat de clSdirea aceea care incd mai arati bine dar se degradeazd.pe timp ce trece.
Nemaifiind disculii la acest punct se supune la vot proiectul de hotdrAre cu propunerile ftcute,

astfel cu l0 voturi -pentru- , 4 ab\ineri (Balcd C-tin, PdtraEcu F., Boghez G.M. ;i Sipoteanu C.) Ei I vot
-contra- (Rada M.M.), este adoptatd Hotdrdrea Consiliului Locul Schitu Gotesti nr. 58 din 28.09.2021.

12. Informare privind lucrdrile executate de beneficiarii Legii nr.416/2001, in luna august
2021.

Dl Nicoari Gh.:Situa{ia activitatilor efectuate cu beneficiarii Legii 4161200l a1i primit-o la
materialele pentru qedinJa. Dacd aveli intrebdri v6 stau la dispozifie.

Dl Radu M.M.: in Costila c6nd intervenili?
Dl Nicoar6 Gh.: Nu pot sI vd dau eu un rf,spuns dar vom interveni ;i in satul Costifd. intre timp

am inceput activitatea Ia biserica din Valea Pechii. Am considerut cd este o lucrare mai importantl care
nu mai necesitd amdnare. Am ddrimat magaziadin fala gi trebuie s5 facem toaleta.

Dl primar: Cu banii pe care ?i avem incercdm sd facem fundalia, zidurile din fagd deja erau plecate
;i mergem mdcar cu toaleta la alt nivel. Am reugit sI ludm fosa care a fost laLdzdreqti gi care st6tea
degeaba.

O sd fie gi o capel5 asa cum este gi la Ldzdregti. Este urgentd construclia toaletei, micar aceasta
sd o rezolvdm in cursul acestui an.

DlNeagoe. L.l.:Lacdminul delaLdzdreqti de unde ali luat fosa, alildsat liberd parcarea? Nu mai
existi garduri, intr[ rudarii cu cirutele, se intrl cu maqini.

Dl Nicoari Gh.: Vom repara gardul. Nu am avut timp pdni acum. Vom pune din nou babele si
vom reface acel gard.

13. Diverse.
Dl primar: S-a idcut vizita in teren la sta{ia de epurare de cdtre cei de la "Apele Rim6ne,,qi ni s-a

impus sd introducem pe evacuare un debitmetru. Nu se ia in considerare apometrul de la intrare ci se ia in
calcuf ctttd apd' epurat[ este deversatd in RAul Bughea. SdptdmAna viitoare sperdm sI rezolvdm. Se va
emite apoi autorizalia de exploatare de la "Apele Romdne". llrmeazd.dupd aceea sI vini cei de la Edilul
CGA Cdmpulung ca sd incheie contracte pentru apd-canal.

Pentru Sala de sport de Ia $coala Schitu Goleqti, proiectantul ne-a trimis documenta{ia pentru
oblinerea avizelor. CAnd vom avea toate avizele luate vom emite gi autoriza\iade construire. Sala ru fi ",2m mai mare pe l5time. O parte din gardul de imprejmuire o sd dispard.

PAni pe 4 noiembrie se depun cereri de finanlare prin Programul Nafional de Investi{ii "Anghel
Saligny".

Prin acest program se finanleazd obiective de investijii privind alimentarea cu apd., canalizare,
construclii de poduri, podele si drumuri.



La drumuri este condilia s[ ai infrastructura subteran[ ( apd, canal ;i gaze)..
Probabil vom avea;i o qedinla extraordinard, nu o sd stdm pAnI in ultimele zile ca sd depunem

cererea de finan{are. Socotelile sunt lbcute pentru aprox. 4 milioane lei pentru fiecare U.A.T. Din punctul
meu de vedere vom merge in continuare cu lucrdrile de canalizare pe strlzile laterale. StrAzile laterale
luate in calcul insumeazd o lungime total6 de l2 km. La o primd strigare este vorba despre 12 milioane
lei. Noi aqa o s[ depunem cererea.

A apdrut qi PNRR, program care nu este incS operabil. Intenlia noastr[ este sf, continudm cu
lucrdrile de canalizare pe strdzile laterale. Prin PNRR vom incerca sE accesdm fonduri pentru continuarea
lucrdrilor de canalizare in satele Valea Pechii Ei Loturi.

Pe drumul nafional ai probleme cu cei de la Drumuri Nalionale, ai probleme cu trotuarul, cu
pode{ele gi cu cdile de acces.

Dl Balc[ C-tin: Suntem o mAnS de oameni gi ar trebui s5 venim aicila primdrie ;i sd gbsim solufiile
corecte pentru dezvoltarea comunei. DacS vin proiecte de hotdrAri si din partea celor care nu sunt din PNL,
ar trebui votate qi acele proiecte qi sd facem investifii. Md refer la puntea pietonalS de la Ldzdreqti, la
parcul de joacd pentru copii din satul Costild.

Referitor la viitorul proiect de canalizare, pentru Valea Pechii trebuie sI ave{i in vedere o investi{ie
de regularizare a albiei RAului T6rgului, in zona respectivd pentru stalia de epurare. Acolo trebuie fbcute
gabioane pentru cd o sd r6mAnem cu stajia de epurare sub nivelul rAului.

Dl primar: Acolo o s[ vin[ ;i un zid de protecfie. Ni s-a promis cd in lunile octombrie - noiembrie
o si vinl acel utilaj de la "Apele Romdne" ca si facd ceva cu zona afectatd de inundalii pe Riul T6rgului.

Dl. $ipoteanu C.: Referitor Ia calitatea lucr[rilor de investi{ii, m[ refer la cdminul cultural gi
qcoala din Liudreqti Ei la cele care sunt in execufie. Ar trebui o mai mare atenlie gi exigenld din partea
comisiei de receplie a lucrdrilor. Pentru c[ oricine dintre dvs ar putea sd meargd qi sd vadl peretele de pe
latura sudicd a Cdminului cultural Ldzdreqti, cum aratd dupd4 ani de lafinalizarea lucrdrilor de reabilitare.
La fel, oricine poate s5 meargd ;i sd vadd calitatea lucrdrilor la gcoal5.

Eu consider cd de aceea comisia de receplie trebuie s5-qi facd treaba cu atenlia cuvenit[ qi cu
exigenfd. Dacd nu ..., flo batem joc noi singuri de banii nogtri. Vedeliin ce situalie s-a ajuns cu lucrdrile.

Dl Duhomnicu N.: SA $titi cd s-a notat aceastd chestiune Ei executantul lucr[rilor a zis c5 o s[
repare p6nd cAnd vor veni sd ridice garanlia de bunl execu{ie.

Dl primar: O sd vdd ;i eu, constructorul este aici la noi, o s6-l invit qi pdnd acolo.
Dl P[tragcu F.: Am cerut acum doud luni in ;edinla consiliului local o situalie cu cdti bani s-au

cheltuit cu camerele video stradale.
Dl primar: O sd o primili.
Dl Pitraqcu F.: Referitor Ia situalia cu zilele de concediu ale salarialilor primiriei?
Dl secretar: Cu concediile de odihnl nu cred cd sunt nereguli. S-au lEcut planificlri in fiecare an

;i totugi fiecare Ei-a luat concediu c6nd a dorit.
Dl Pdtraqcu F.: Mai sunt niqte personaje. $i am mai intrebat mai inainte, il sunam gi pe dl primar

;i pe allii ;i mi se spunea cI este in concediu. Nu qtiu cdt concediu o fi avand acea persoanS. Eu nu cred
cd are cineva curajul sd il ponteze gi sd il pl5teasc6 ca sd stea acasd. Este o responsabilitate foarte mare Nu
cred, ar fi un lucru foarte grav.

Treburile acestea cu concediile trebuie lEcute zilnic, undeva intr-un pontaj, cumva. Dvs vi uitati
cine a fbcut cerere ;i pe aceia ii operali

Dna Leca C.: Nu vi se pare normal sd operez inbaza unei cereri?
Dl $ipoteanu C.: Exist[ o condicd de prezenfS;i se semneazdla venire ;i la plecare? Putem sd o

vedem?
Dl primar: Condica este la dvs dle secretar. O puneli acolo la intrare gi fiecare sI semneze. Dl

secretar o s6-qi ia foarte in serios aceste atribulii de inspector resurse umane cu aceastd condic[.
Dl Radu M.M.: Fiindcd a venit vorba de comisia de receplie Dacd se poate sd mergem, de exemplu,

la $coala Ldzdreqti, sd mergem in ;antier in timp ce se lucreazd, cu cineva care si ne insoleascd.



Dl primar: Doar insofili de cineva de la prim[rie. Avem persoane desemnate prin dispozilie, din
cadrul primdriei. Ne spuneli cd in ziua cutare vreli sd mergeli ;i veli merge insofili.

Dl Radu M.M.: Vrem s[ vedem cum se lucreazd. S[ primim qi ajutor din partea constructorului.
Adic[ dac5 intdmpinSm o problernS, dacd ceva este neconform, sd se remedieze. Nu sd mi se spund, cd el
gtie gi el a frcut gi a;a face cd a;a ;tie el. S-a intAmplat asta Ia Cdminul cultural Schitu Golegti, unde ni s-
a spus c5 gtie tot qi nu s-a reparat mai nimic.

Au fost vreo 3-4 puncte in gedin{a trecut[ unde dl viceprimar a spus cd o s5 ne dea un rispuns in
sedinla de azi gi nu ni s-a comunicat r[spunsul. Era vorba si de parcul din Costi{d.

Dl primar: Pot sd vd dau eu rdspunsul. in acel teren'parcuI se va 4"., J.;u port disculii cu cineva
careseocupddeparcuri dejoac[.$i noi osiludmqi niqteelementenoi dejoacS;i nuosdrdmdndcum
avem in alte p[(i. O sd vede]i cd o sd fie cel mai modern parc din comuna Schitu Goleqti. $i asta se va
int6mpla in acest an.

Dl Radu M.M.: SI aveli in vedere gi stdlpul acela care trebuie inlSturat. Fiindcd nu s-a remediat.
Dl primar: Nu ;tiu ce mai susline acel stdlp. Curent electric hu . . ., cred cd telefonie . ..
Dl Radu M.M.: Din ce imi amintesc eu, erau odati l6mpi de iluminat pentru CFR.
Dl primar: DacI nu sus{ine nimic il putem inldtura chiar noi.
Dl Radu M.M.: Trebuie inldturat pentru cI ar fi un pericol acolo, pentru locul de joacd.
Haide{i sd folosim mobilier nou.
Dl primar: Vom folosi ce avem gi o si mai ludm si ceva nou.
A\i vdzut c[ personalul de la SCUP lucreazd la canalul de la Dispensar. Facem tot ceea ce este

omeneste posibil ca marea cantitate de apa impreund cu sticle gi pet-uri ;i ce o mai veni, sI nu mai ajungd
in gr[dina Ia dl Boghez.Deci am llrgit aceazond, de captare ;i am inillat pragul la un sfert de tub astfel
inc6t n-are cum sd mai treacd peste.

Dl Boghez G.M: Ce facem cu acele depuneri care sunt deja in teren? S-a depus un strat de aprox.
lm.

Dl Enache G.: Dacd mai rdmdn ceva bani pentru reabilitarea terenului sintetic. SI ludm plase. Cele
care au fost erau foarte subjiri.

Dl primar: O si intervenim. Ce s[ facem dacl se joacd fotbal la Schitu Golegti, nu numai de c6tre
cei mici qi de cdtre cei mari care rup plasele qi porlile de tot.

Dl Enache G.: Oricum au fost nigte plase foarte subliri.
Dl primar: Vine sdpt[mdnal Marcel. Poate vom gdsi ;i o altd persoand care s6 aibd si

disponibilitatea sd urmdreascd mai indeaproape.
Dl Bragd I.L.: DacI tot trebuie lEcut parcul de joacd pentru copii in satul Costifd, si rug6m

constructorul sd ne sponsorizeze;i pe noi cu cAteva benzi cauciucate sau ;i cu 2 mc de beton. $i cu Ceva
utilaje s[ infiin][m gi parcul de acolo. Pe banii noqtri nu cred cd mai are rost sd-l facem qi sd mai cumpdrdm
;i beton.

Dl primar: Sunt de acord. Si vedem ;i cu sponsorizdrile, discutdm. O sd apeldm la sponsorizdri gi
pentru cadourile de Crdciun ce le vom da la copiii din comuna Schitu Golegti.

Nemaifiind disculii in qedinla de astdzi pregedintele de gedinld declard inchise lucririle acesteia.
$edin{a se incheie in jurul orei I 8.rs
Drept pentru care s-a ?ncheiat prezentul proces verbal.

Pre;edinte de;edinld,
UNGUREANA B OGDAN-MARIUS

Secrelur general al comunei,
VLADaCA ciriuN
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